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Protokół nr XXIII/20 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 25 czerwca 2020 r. 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 21:57. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 17 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 22 radnych. Nieobecna była radna 

Elżbieta Kozakiewicz. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w sesji będzie uczestniczyć dyrektor 

szpitala w Koźlu Jarosław Kończyło i zaproponował poszerzenie porządku obrad o 

punkt "Sytuacja dot. zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla w 

okresie epidemii". Następnie poddał propozycję pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

Prowadzący obrady poinformował, że porządek został uzupełniony o ww. punkt. 

Następnie zaproponował poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały zm. uchwałę 

w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta K-K na rok 2020 

oraz o projekt uchwały zm. uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle na rok 2020: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (4) 

Wiesław Fąfara, Elżbieta Kozakiewicz, Adam Oczoś, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poinformował, że porządek został uzupełniony 

o ww. projekty uchwał. 

 

Po uwzględnieniu zmian porządek obrad XXIII sesji Rady Miasta przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

3. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

4. Sytuacja dot. zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla w 

okresie epidemii". 

5. Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy ochronnej 

pomnika przyrody; 

2) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 i 4210/17 k.m. 9, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy Al. Jana 

Pawła II; 

3) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Kuźniczka, w rejonie ulicy Grunwaldzkiej i Gajowej oraz 

terenów kolejowych, obejmującego cmentarz komunalny wraz z drogami 

dojazdowymi; 

4) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Zachód, w rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i granicy z gminą 

Reńska Wieś; 

5) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Szpaków i Sławięcickiej oraz granicy 

z gminą Ujazd; 
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6) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego 

tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną; 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33; 

8) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 

obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

9) uchylenia uchwały Nr XXI/222/20 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 

kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia porządkowego 

Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania opłat 

w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku 

ze stanem epidemii; 

10) zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z autopoprawką; 

11) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2020-2035 wraz z autopoprawką; 

12) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020; 

13) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle na rok 2020. 

7. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 4. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym oraz o pomocy udzielonej przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 

przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w stanie epidemii. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 maja do 17 czerwca 

2020 r. oraz 18 do 24 czerwca 2020 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.5.2020 z 

dnia 18 czerwca 2020 r. oraz z dnia 25 czerwca 2020 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 18 czerwca 2020 r.). 

 



4 
 

Prezydent Miasta poinformowała, że od 13 marca do 22 czerwca złożono 48 

wniosków, odroczenie podatku i rozłożenie na raty to jest kwota 471 tys. zł a 

umorzenie podatku 410 tys. zł, do tych kwot należy dodać ulgi jakie udzieliło MZBK. 

Wpływy z CIT na chwilę obecną to kwota 3,3 mln zł, wpływy z PIT 2,7 mln zł. 

Ponadto powiadomiła, że 22 czerwca w ramach cotygodniowej kontroli wody 

wykazano, że są przekroczone nieznacznie bakterie coli. Niezwłocznie MWiK podjęło 

decyzję o chlorowaniu wody podchlorynem sodu. W dniu dzisiejszym została pobrana 

kolejna próbka wody i będą kolejne decyzje.  

Ad 4. 

Sytuacja dot. zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla w okresie 

epidemii". 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał dyrektora szpitala w Koźlu co się zmieniło od 22 

czerwca, czy mieszkańcy Kędzierzyna-Koźla korzystają już z usług szpitala. 

Dyrektor Jarosław Kończyło poinformował, że 22 czerwca szpital poszerzył 

funkcjonowanie w podmiocie leczniczym, który posiada oddziały wieloprofilowe o 

oddział zakaźny utworzony w oparciu o oddział wewnętrzny i urazowo-ortopedyczny. 

Jeśli chodzi o część wieloprofilową są to praktycznie odtworzone oddziały wcześniej 

funkcjonujące w szpitalu: SOR i izba przyjęć, oddział położniczo-ginekologiczny, 

urologiczny, laryngologiczny, okulistyczny, chirurgii ogólnej, neurologiczny z 

pododdziałem udarowym. Oddział urazowo-ortopedyczny został odtworzony w innym 

miejscu i będzie mniejszy. Przyjęcie pacjenta do części „niecovidowej” odbywa się 

przez izbę przyjęć, ale najpierw jest mierzona temperatura i robiony wywiad. Przyjęcie 

do szpitala „covidowego” odbywa się poprzez laboratorium. Dodał, że wojewoda 

oczekuje utworzenia w części zakaźnej szpitala 90 łóżek i zabezpieczenie 20 

respiratorów. Personel „covidowy” jest odseparowany od pozostałego. Na dzień 

dzisiejszy w szpitalu pozostaje 26 pacjentów zarażonych koronawirusem. Szpital 

posiada własne laboratorium, które pracuje na dwie zmiany, może być wprowadzona 

trzecia zmiana. Wprowadzone zostały dyżury medyczne, które pozwalają na to by 

wyniki zostały interpretowane przez magistra. Ten magister również będzie mógł 

wykonywać badania nocne na urządzeniu szybkich badań genetycznych, gdzie wynik 

będzie po ok. 1,5 godziny. Ponadto poinformował, że z jednego punktu pobrań zostały 

stworzone trzy punkty w Kędzierzynie, Koźlu oraz punkt pobrań wymazów tzw. 

drive-thru przy ul. 24 kwietnia.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał z czego szpital musiał zrezygnować, żeby była 

część zakaźna.  

 

Dyrektor szpitala odpowiedział, że szpital z niczego nie zrezygnował. Oddział zakaźny 

został utworzony w oparciu o oddział wewnętrzny i urazowo-ortopedyczny, oddział 

urazowo-ortopedyczny jest zlokalizowany w okolicach okulistyki, okulistyka 

połączyła się z oddziałem laryngologicznym. Szpital walczy o funkcjonowanie 
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oddziału wewnętrznego, ale nie jest w stanie w tej chwili go utworzyć zez względu na 

braki personelu.  

 

Prowadzący obrady zapytał jakie są procedury w przypadku wzrostu zakażeń. 

 

Jarosław Kończyło poinformował, że w nakazie wojewody nie ma takiej informacji. 

 

Ireneusz Wiśniewski zwrócił się również z pytaniem, czy jego zdaniem władze 

powiatu powinny zaprotestować przekształceniu szpitala w jednoimienny, gdyż w 

nakazie wojewody był punkt, który umożliwiał odwołanie od decyzji.  

 

Dyrektor szpitala stwierdził, że Starostwo Powiatowe wyczerpało odpowiedź w  

zakresie możliwości odwołania się od nakazu wojewody i nie chce się na ten temat 

wypowiadać, ale bardzo by chciał żeby szpital funkcjonował jak przed epidemią.  

 

Hanna Białas zapytała, gdzie mogą się pacjenci zgłaszać z chorobami tj. cukrzyca czy 

niewydolność krążeniowa.  

 

Dyrektor poinformował, że cześć takich pacjentów jest zaopatrywana przez POZ a 

pacjenci, którzy wymagają hospitalizacji trafiają do innych lokalizacji na 

Opolszczyźnie np. Krapkowice.   

 

Hanna Białas zapytała również gdzie można wykonać badanie przepływów żył oraz 

USG. Zwróciła uwagę, że jest problem z odległymi terminami badań.  

 

Jarosław Kończyło stwierdził, że należy się zwrócić do tego samego miejsca, gdzie 

dotychczas robiło się badania, dyrektor ds. medycznych Jacek Mazur mógłby więcej 

odpowiedzieć na ten temat. Liczba badań wykonywanych ze względu na reżim 

sanitarny w związku z covidem była mniejsza.  

 

Sławomir Wołkowiecki zapytał czy dyrektor szpitala złożył na piśmie sprzeciw 

przeciwko przekształceniu szpitala. Zapytał również czy była robiona symulacja, ile 

karetek zostanie przyjętych np. w Strzelcach Opolskich, Nysie, Opolu. Ostatnie 

pytanie dotyczyło ewakuacji pacjentów ze szpitala z powodu przekształcenia, czy ci 

pacjenci zostali wyleczeni, czy przebywają jeszcze w poszczególnych szpitalach.  

 

Jarosław Kończyło odpowiedział, że nie posiada wiedzy dotyczącej karetek, to pytanie 

powinno być skierowane do Centrum Zarządzania Kryzysowego w Urzędzie 

Wojewódzkim. Nie ma wiedzy co do przebywania pacjentów w innych szpitalach, ale 

ich pobyt w szpitalu w ramach NFZ powinien się dawno zakończyć.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła się z pytaniem o sprzęt, który szpital otrzymał w 

ostatnim czasie. 
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Dyrektor poinformował o nowych łóżkach, kardiomonitorach, respiratorach, sprzęt na 

oddziale neurologicznym np. USG, EMG, dwa urządzenia RTG przenośne.  

 

Ewa Czubek zapytała, czy w trakcie tworzenia szpitala dyrektor wystąpił na piśmie do 

wojewody z prośbą o analizę wyznaczenia szpitala jednoprofilowego w Kędzierzynie-

Koźlu.  

 

Jarosław Kończyło odpowiedział, że nie występował na piśmie. 

 

Ewa Czubek zapytała, czy były prowadzone rozmowy przez dyrektora lub panią 

starostę na temat przywrócenia szpitala do wieloprofilowości. I czy odbywało się to 

również pisemnie. 

 

Dyrektor potwierdził, że są prowadzone takie rozmowy i ma nadzieję, że stanie się to 

wkrótce. Były wysyłane pisma i wnioski do wojewody. 

 

Radna Czubek zwróciła się z prośbą o przekazanie tej korespondencji radnym w trybie 

informacji publicznej. Zapytała, ile było łóżek respiratorowych na dzień 

przekształcenia szpitala. 

 

Jarosław Kończyło odpowiedział, że szpital posiadał o dwa respiratory więcej niż 

powinien, ale szczegółowej liczby nie pamięta. Podkreślił, że trzeba rozróżnić łóżka 

intensywne od respiratorowych.  

 

Ewa Czubek zapytała, czy dyrektor zawarł umowę z NFZ na świadczenie usług 

„covidowych”. 

 

Dyrektor Kończyło poinformował, że na to pytanie byłby w stanie odpowiedzieć 

kierownik kontraktowania i świadczeń zdrowotnych.  

 

Ewa Czubek stwierdziła, że dla mieszkańców ważny jest czas zawarcia takiej umowy, 

ponieważ to pokazuje czy w tym momencie jest jakaś możliwość negocjacji 

przeniesienia tego szpitala. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 15:50 do 16:00. 

 

Po wznowieniu obrad radna Ewa Czubek zadała ostatnie pytanie do dyrektora szpitala, 

czy uważa, że upór radnych w dążeniu do przywrócenia szpitala do wieloprofilowości 

jest słuszny.  

 

Jarosław Kończyło odpowiedział, że szpital chce wrócić do normalnej działalności i 

wspólne działania w tym pomogą.  

 



7 
 

Na koniec swojej wypowiedzi radna Czubek podziękowała całemu personelowi za 

trud obsługi szpitala jednoimiennego. 

 

Adam Oczoś przypomniał, że na spotkaniu 15 maja złożył wniosek o informację 

publiczną w zakresie okresu trwania umowy na świadczenie usług medycznych 

związanych ze zapobieganiem, rozprzestrzenianiem się, profilaktyką oraz 

zwalczaniem skutków choroby zwanej wirusem covid-19. Minął już ponad miesiąc a 

nadal nie ma tej informacji.  

 

Dyrektor przeprosił za brak odpowiedzi i zwrócił się o ponowne przesłanie zapytania.  

 

Adam Oczoś zapytał ilu lekarzy szpitala dało wypowiedzenie. 

 

Jarosław Kończyło odpowiedział, że wypowiedzenie dało 7 osób.  

 

Jacek Król zapytał, czy w szpitalu w Koźlu można zrobić komercyjne badania na 

covid-19. 

 

Dyrektor szpitala potwierdził, że można i poinformował, że cena takiego badania od 

22 czerwca wynosi 440 zł. Jest to badanie genetyczne a badanie na przeciwciała 

również znalazło się w cenniku i kosztuje ok. 90 zł.  

 

Jacek Król zapytał również gdzie można zrobić takie badanie, czy trzeba posiadać 

skierowanie, ile czeka się na wynik i jaka jest forma płatności za takie badania.  

 

Jarosław Kończyło powiadomił, że badania wymazowe są robione w punkcie 

wymazowym po drugiej stronie przychodni na ul. 24 kwietnia, który funkcjonuje 

codziennie w godz. 8-10. Jest możliwość dojechania autem oraz możliwość płacenia 

kartą. Na badanie komercyjne nie musi być skierowania.  

 

Jacek Król zapytał jak w okresie „covidowym” jest finansowany szpital jednoimienny.  

 

Dyrektor wyjaśnił, że szpital po przekształceniu nie realizuje świadczeń w zakresie 

świadczeń odrębnie finansowanych tj. np. zaćma, ale nadal dostaje finansowanie 

ryczałtowe i dodatkowo finansowanie tzw. „covidowe”.  

 

Grzegorz Chudomięt przypuszcza, że oddział zakaźny nie zostanie przeniesiony gdzie 

indziej, tylko w przypadku rozwinięcia się epidemii zostanie powiększony kosztem 

innych oddziałów. Uważa, że protestowanie nic tu nie pomoże.  

 

Katarzyna Dysarz zapytała ilu pacjentów może przyjąć oddział zakaźny szpitala i w 

jaki sposób przyjmowani są potencjalnie zdrowi pacjenci. 
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Dyrektor odpowiedział, że na daną chwilę oddział może przyjąć 65 pacjentów, 

dodatkowo szpital posiada izolatki, w których izoluje się pacjentów przy izbie przyjęć. 

Dzięki temu, że szpital posiada pracownię biologii molekularnej i każdemu pacjentowi 

do przyjęć planowych i nieplanowych można wykonać szybką diagnostykę pod kątem 

koronawirusa. Laboratorium może wykonać ok. 120 badań.  

 

Małgorzata Lipczyńska zwróciła się z pytaniem, czy w sytuacji odmrożenia części 

szpitala zaplanowane projekty wrócą do realizacji i czy szpital nie straci dofinansowań 

z unii europejskiej na różnego rodzaju sprzęt.  

 

Jarosław Kończyło przypomniał o zrealizowanych projektach tj. utworzenie 

ratownictwa medycznego, przejęcie z firmy Falck nocnej i świątecznej opieki 

medycznej, odtworzenie oddziału neurologii. Zapewnił, że żaden z zaplanowanych 

projektów nie jest zagrożony.  

 

Marek Piasecki zapytał, co z zabiegami, które miały się odbyć w miesiącach od marca 

do czerwca, czy lista oczekujących zostanie przesunięta.   

 

Dyrektor szpitala poinformował, że zabiegi zostaną proporcjonalnie przesunięte, 

niektóre tj. zaćma już odbywają się w przyszłym tygodniu.  

 

Z uwagi na brak dalszych pytań do dyrektora szpitala, Przewodniczący Rady Miasta 

podziękował dyrektorowi za uczestnictwo w sesji. 

 

Wszyscy radni podziękowali dyrektorowi i pracownikom szpitala za ciężką pracę i 

życzyli zdrowia i wytrwałości w dalszej pracy. 

 

Ewa Czubek poinformowała, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej przygotował 

oświadczenie  w przedmiocie zasadności wyznaczenia szpitala jednoimiennego dla 

pacjentów z koronawirusem z terenu województwa opolskiego poza Kędzierzynem-

Koźlem w formie projektu uchwały. 

 

Jacek Król podzielił się opinią, że jest za przywróceniem szpitala do 

wieloprofilowości, ale uważa, że złożony przed miesiącem apel wystarczy, a w 

oświadczeniu jest za dużo ataku na Starostwo Powiatowe.  

 

Ewa Czubek stwierdziła, że podjęte decyzje powinny być uczciwie wytłumaczone i 

skoro nie widać po stronie powiatu i wojewody działań zmierzających do uczciwego 

zakończenia to radni będą wywierać presję.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił uwagę, że oświadczenie zostało udostępnione dopiero 

w dniu dzisiejszym, podkreślił, że najważniejsza jest walka z koronawirusem.  
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Tomasz Scheller podzielił opinię radnych Króla i Szustakiewicza, zgadza się z 

oświadczeniem od strony merytorycznej, ale nie od strony formalnej, uważa, że nie 

tędy droga, radni powinni rozmawiać. 

 

Adam Oczoś podzielił się opinią, że w jego ocenie wystosowanie takiego 

oświadczenia jest zasadne, ponieważ ani przedstawiciel Starostwa ani Wojewoda 

mimo zaproszenia nie uczestniczyli w żadnej sesji w celu odniesienia się do pewnych 

kwestii.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że poprze projekt uchwały, ale uważa, że do niczego 

nie doprowadzi.  

 

Ewa Czubek w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Schellera zgodziła się, że 

najważniejsze są rozmowy, ale trzeba mieć z kim, a władze powiatowe i wojewódzkie 

nie przyjmowały zaproszenia do rozmów. Podkreśliła, że radni muszą być 

konsekwentni i walczyć dalej dostępnymi narzędziami.  

 

Fabian Pszon stwierdził, że nie poprze oświadczenia, ponieważ jest napisane w 

nieodpowiednim tonie.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz poparła wypowiedź przedmówcy, dodała, że jeśli chodzi o 

taką treść i formę przygotowanego oświadczenia to Klub Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości się wstrzyma.  

 

Andrzej Kopeć poinformował, że będzie głosował za przyjęciem uchwały, ponieważ 

nie przepuści żadnej sposobności do tego, aby wytknąć Starostwu bezczynność, do 

której doszło zimą. Jego zdaniem Starosta i Rada Powiatu to są pierwsze instancje, 

które powinny stanowczo i wyraźnie zaprotestować przeciwko przekształceniu 

szpitala.  

 

Marek Piasecki zwrócił uwagę, że zmiana profilu wymaga zgody organu 

założycielskiego, a ani Rada Powiatu ani Rada Społeczna ZOZ takiej zgody nie 

udzieliła. Rozumie intencję tego oświadczenia, ale jego zdaniem chyba nie tędy droga.  

 

Przewodniczący Rady Miasta po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia oświadczenia 

radnych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w przedmiocie zasadności wyznaczenia 

szpitala jednoimiennego dla pacjentów z koronawirusem z terenu województwa 

opolskiego poza Kędzierzynem-Koźlem: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej 
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Kopacki , Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że uchwała została podjęta. Następnie ogłosił 15 

minut przerwy. 

 

Uchwała Nr XXIII/242/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 
w sprawie przyjęcia oświadczenia radnych Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w 

przedmiocie zasadności wyznaczenia szpitala jednoimiennego dla pacjentów z 

koronawirusem z terenu województwa opolskiego poza Kędzierzynem-Koźlem 

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

Ad 5. 

Analiza dotychczasowych działań w zakresie utworzenia hospicjum. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja zapoznała się i przyjęła ww. analizę.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska powiadomiła, że do 31 lipca hospicjum będzie 

dalej pełnić funkcję izolatorium, po tym czasie hospicjum zostanie otwarte. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, ile osób skorzystało z izolatorium. 

 

Prezydent poinformowała, że nie posiada takich informacji.  

 

Ad 6. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w 

obrębie strefy ochronnej pomnika przyrody 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/243/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie uzgodnienia realizacji inwestycji celu publicznego w obrębie strefy 

ochronnej pomnika przyrody 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 i 

4210/17 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy 

Al. Jana Pawła II 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że  

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 10, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do dyskusji, poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Sławomir 

Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Andrzej Kopacki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/244/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 i 4210/17 k.m. 9, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn  

przy Al. Jana Pawła II 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Kuźniczka, w rejonie ulicy Grunwaldzkiej i Gajowej 

oraz terenów kolejowych, obejmującego cmentarz komunalny wraz z drogami 

dojazdowymi 
 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

rozbudowy cmentarza, alternatywnej drogi dojazdowej od strony ul. Grunwaldzkiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Uchwała Nr XXIII/245/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Kuźniczka, w rejonie ulicy Grunwaldzkiej i Gajowej oraz terenów 

kolejowych, obejmującego cmentarz komunalny wraz z drogami dojazdowymi 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Zachód, w rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i granicy 

z gminą Reńska Wieś 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dysarz zapytała, czy teren ten jest zlokalizowany na obecnym stadionie 

Odra, czego dotyczy zmiana i czy jest to teren zalewowy.  

 

Artur Maruszczak zwrócił uwagę na załącznik do projektu uchwały gdzie jest rysunek 

tego miejsca, część zakreskowana to jest stadion, a teren pomiędzy częścią 

zakreskowaną a czerwoną linią nie posiada planu zagospodarowania. Nie dotyczy to 

żadnej zmiany, chodzi tylko o uzupełnienie planu w tej części. Potwierdził, że jest to 

teren zalewowy, ale bez względu na to plan zagospodarowania powinien być.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 
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Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki , Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radni Andrzej Kopacki oraz Marek Piasecki z powodu problemów z zagłosowaniem 

w systemie eSesja, oddali głos poprzez system wideokonferencyjny – Andrzej 

Kopacki „za”, Marek Piasecki „wstrzymał się”.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/246/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Zachód, w rejonie ulicy Bolesława Chrobrego i granicy  

z gminą Reńska Wieś 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

położonego na terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Szpaków i Sławięcickiej 

oraz granicy z gminą Ujazd 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 
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Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

 

Uchwała Nr XXIII/247/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na 

terenie osiedla Sławięcice, w rejonie ulicy Szpaków i Sławięcickiej oraz granicy  

z gminą Ujazd 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle 

obejmującego tereny przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXIII/248/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-Koźle obejmującego tereny 

przewidziane pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33 
 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 10, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że nieruchomość jest położona na osiedlu Rogi, na końcu 

ulicy Rybarze. Ze względu na to, że zmarł właściciel i nie było spadkobierców, gmina 

stała się właścicielem.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do dyskusji, poddał 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXIII/249/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości zabudowanej położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na 

obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Radny Michał Nowak zgłosił poprawki do projektu uchwały: 

 

„Par. 3 uchwały otrzymuje brzmienie: "Uchwała podlega opublikowaniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Opolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 września 2020 r. " 

Wykreślenie z pkt 6 tabeli nieistniejącej ulicy Wincentego Pstrowskiego. 

Wykreślenie z pkt 9 tabeli nieistniejącej ulicy Antoniego Edwarda Odyńca, a dodanie 

ulic Stanisława Lema i Karmelowej. 

Wykreślenie z pkt 12 tabeli nieistniejących ulic Stanisława Drzymały i Jana Kellera, a 

dodanie ulicy Wiktora Brzozowskiego. 

Wykreślenie z pkt 14 tabeli nieistniejącej ulicy Elżbiety”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Nowaka dot. 

powyższych poprawek: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek został przyjęty, następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką i wnioskiem Michała Nowaka: 
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Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/250/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia 

granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze 

Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 9) Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI/222/20 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 

porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia 

pobierania opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w 

związku ze stanem epidemii 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 3, 

negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak zaapelował o przyjęcie uchwały, przypomniał, 

że zamysł był taki aby zmniejszyć możliwość zarażenia wirusem poprzez dotykanie 

urządzeń przy płaceniu za bilet, wtedy sklepy, kina, restauracje były pozamykane, 

trudno było zdobyć środki ochronne tj. maseczki czy płyny dezynfekujące. Teraz 

znacząco zmieniła się sytuacja. Z doświadczenia wynika, że jeżeli płaci się za parking 

to rotacja jest większa.  

 

Michał Nowak podzielił się opinią, że ta uchwała i zarządzenie porządkowe nigdy nie 

weszły w życie. Art. 4 ust. 3 ustawy o ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych 

innych aktów prawnych mówi, że przepisy porządkowe wchodzą w życie po upływie 

3 dni od dnia ich ogłoszenia. Jest jeszcze art. 14, który mówi, że przepisy porządkowe 

ogłasza się w drodze obwieszczeń, a także w sposób zwyczajowo przyjęty na danym 
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terenie lub w środkach masowego przekazu, czyli plakatów na słupach, czego nie 

było. Dodał, że będzie przeciwny podjęciu uchwały.   

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyraziła zdumienie stanowiskiem przedmówcy, 

jej zdaniem przepisy zostały opublikowane w sposób legalny.  

 

Grzegorz Chudomięt poinformował, że będzie głosował przeciw, ponieważ jego 

zdaniem sytuacja nie uległa zmianie, stan epidemii nie został wycofany.  

 

Prezydent Sabina Nowosielska zaznaczyła, że na parkingach, które są teraz bezpłatne 

stoją samochody cały dzień.  

Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (10) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski poinformował, że uchwała nie została podjęta. 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz z 

autopoprawką 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 9, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dysarz zapytała o dołożenie kwoty 2000 zł na klimatyzację. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że brak jest w części „żłobkowej”. 
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Prowadzący obrady po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Król, Marek Piasecki, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/251/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką; 

 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał pod głosowanie 

projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
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PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Fąfara 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/252/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035  
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 

 

Katarzyna Dysarz poinformowała, że z powodu pandemii Komisja Rewizyjna przez 

1,5 miesiąca nie obradowała, praca zdalna Komisji Rewizyjnej jest bardzo trudna, 

wszystko przesunęło się w czasie. Jak jest napisane w uzasadnieniu do projektu 

uchwały, w pierwszym punkcie chodzi o przesunięcie kontroli w MZEC z miesiąca 

sierpnia na październik. Drugi punkt to przesunięcie czynności kontrolnych w zakresie 

gospodarki nieruchomościami z lutego również na październik. Ostatni punkt to 

przesunięcie czynności absolutoryjnych do sierpnia.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 



22 
 

Marek Piasecki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał głos 

„za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/253/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle na rok 2020 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zmiany w planie pracy Rady Miasta 

są konsekwencją zmian w planie pracy Komisji Rewizyjnej. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Marek Piasecki z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie eSesja, oddał głos 

„za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXIII/254/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 7. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Katarzyna Dysarz poruszyła temat zanieczyszczonej wody, zapytała jak długo trwa ten 

stan.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że 22 czerwca została pobrana 

próbka wody na ul. Grunwaldzkiej. W dniu 24 czerwca w godzinach popołudniowych 

otrzymano informację telefoniczną od sanepidu o wystąpieniu bakterii grupy coli w 

bardzo małej ilości. Natychmiast zostały podjęte działania czyli chlorowanie ujęć 

wody. W tym samym dniu był komunikat w radiu Park oraz komunikat MWiK.   

 

Grzegorz Chudomięt zapytał jaka jest przyczyna tego zanieczyszczenia.  

 

Prezydent Miasta odpowiedziała, że taka analiza jest robiona przez MWiK, jak będzie 

wiadomo odpowie w formie pisemnej. 

 

Małgorzata Lipczyńska pochwaliła pomysł stworzenia kładki na kanale gliwickim, 

który połączy ścieżki rowerowe. Podkreśliła jak ważna jest sprawa remontu ulicy 

Tuwima.  

 

Artur Maruszczak w nawiązaniu do remontu ulicy Tuwima, powiadomił, że przed 

przekazaniem placu budowy Rada Osiedla Blachownia zostanie poinformowana o tym 

przekazaniu i będzie w nim uczestniczyć, termin jest przewidziany na pierwszą 

połowę lipca.  

 

Andrzej Kopeć zapytał, czy działa system „SMS-owy” jako forma komunikacji z 

mieszkańcami miasta. 

 

Sabina Nowosielska potwierdziła, że działa ten system, SMS-y wysyłają pracownicy 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał o przetarg na zamontowanie klimatyzacji w budynku 

Urzędu Miasta, które to jest postępowanie. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że jest to drugie postępowanie, ale został zmniejszony 

zakres ze względu na oferty przekraczające możliwości budżetowe gminy, więc jest to 

pierwsze postępowanie w zmniejszonym zakresie.  

 

Dominik Szustakiewicz poinformował, że zwróci się z prośbą o miejsca lokalizacji 

dzikich wysypisk oraz o przedstawienie dokładnych informacji o wpływie pandemii na 

budżet gminy z uwzględnieniem gminnych jednostek organizacyjnych, 

wyszczególnienie imprez, które nie doszły do skutku wraz z podaniem kwoty 

przewidzianej na zadania. 

 



24 
 

Grzegorz Chudomięt nawiązał do interpelacji z listopada poprzedniego roku 

dotyczącej terenu po byłym tartaku i przedstawił zdjęcia  z czerwca bieżącego roku. 

Zaznaczył, że jak wynika ze zdjęć, teren ten stał się wysypiskiem śmieci, a po pół roku 

od złożenia interpelacji nie ma poprawy.  

 

Zastępca prezydenta Artur Maruszczak odpowiedział, że Straż Miejska egzekwuje 

prawo miejscowe w tym zakresie, ale problem polega na tym, że jest to teren 

prywatny. Od początku roku straż podjęła ok. 200 interwencji jeżeli chodzi o 

zanieczyszczenie na  różnych terenach, od pouczeń po mandaty, a także wnioski do 

sądu o ukaranie.  

 

Grzegorz Chudomięt zaproponował zgłoszenie problemu do prokuratury.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku 

obrad, zapytał o konieczność zwołania sesji nadzwyczajnej w związku z podjęciem 

projektu uchwały dotyczącym budynku przy ulicy Stefana Żeromskiego 1 w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Prezydent Miasta zwróciła się z prośbą o zwołanie takiej sesji.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że najprawdopodobniej w lipcu odbędzie 

się sesja nadzwyczajna, a 27 sierpnia 2020 roku o godz. 10:00 odbędzie się sesja 

absolutoryjna.  

 

Ad 8. 

Wolne wnioski 

 

Ewa Czubek złożyła wniosek, w związku z interwencją policji, prokuratury oraz 

organizacji prozwierzęcych w prywatnym Schronisku dla Bezdomnych Zwierząt w 

Radysach, o przyjęcie pięciu psów z tego schroniska przez schronisko w 

Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał o transport tych zwierząt. 

 

Radna Czubek odpowiedziała, że kwestię transportu zostawia służbom Prezydenta 

Miasta, chodzi o intencję. 

 

Prezydent Miasta potwierdziła, że zwierzętom trzeba pomóc, skontaktuje się z 

dyrektorem Węgrzynem w sprawie tego transportu. 

 

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 10, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (10) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Elżbieta Kozakiewicz 

 

Radna Ewa Czubek oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący rady poinformował, że wniosek został przyjęty.  

 

Ad 9. 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 

 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

Sesja zakończyła się o godzinie 21:57. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 


